
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 2. december 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AP
Hvornår fik ministeren og ministeriet viden om uregelmæssighederne og problemerne
med forskningsprojektet og forløbet heraf, herunder i forhold til lovgivningen, jf. samråds-
spørgsmål AM, og hvilke initiativer og handlinger gav det ministeren og ministeriet anled-
ning til og hvornår? Hvornår begyndte SSI at ændre procedurer og praksis, og hvad er
aktuel status?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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